

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

CAP. CII. Quo tempore M. Lollii, I
quem veluti moderatorem iuventutis filii sui Au-
gustus esse voluerat, perfida & plena subdoli
ac versuti animi consilia, per Parthum indicata
Casari, fama vulgavit. cuius mors intra pau-
cos dies, fortuita an voluntaria fuerit, ignoro.
Sed quam hunc decessisse latati homines, tam
paullo post, obisse Censorinum in iisdem pro-
vinciis, grauter tulit ciuitas, virum demeren-
dis hominibus genitum. Armeniam deinde 2
ingressus, prima parte introitus prospere rem
gessit; mox in colloquium (cui se temere cre-
diderat) circa Artageram grauter a quodam,
nomine Adduo, vulneratus, ex eo, vt corpus
minus habile, ita animum minus vtilem rei-
publicae habere coepit. Nec defuit conuersa- 3
tio hominum, vitia eius assentatione alentium.
etenim semper magnae fortunae comes adest
adulatio. per quae eo ductus erat, vt in vltimo
ac remotissimo terrarum orbis angulo consene-
scere, quam Romam regredi mallet. Diu in- 4
de reluctatus, inuitusque reuertens in Italiam,
in vrbe Lyciae (*Limyræ* nominant) morbo
obiit; cum ante annum ferme L. Caesar, frater
eius, Hispanias petens, Massiliae decessisset.

CAP. CIII. Sed fortuna, quae subduxe- I
rat spem magni nominis, iam tum reipublicae
sua praesidia reddiderat. quippe, ante vtriusque
horum obitum, patre tuo P. Vinicio consule,
Tib. Nero, reuersus Rhodo, incredibili laetitia
patri-

patri-